

AKTIVITI DAN PROGRAM SAUDARA KITA

BIL	NAMA PROGRAM	HURAIAN
1	TEMASYA SUKAN	Program sukan diantara saudara kita bagi meningkatkan kesihatan akal, dan tubuh badan serta mengeratkan persaudaraan
2	KURSUS ISLAM PILIHAN KU	Program untuk memberi pendedahan asas berkaitan akhlak, akidah dan fiqh ibadah kepada mereka yang baru memeluk agama Islam.
3	KURSUS KEM SINAR IBADAH	Program untuk memberi pendedahan berkaitan bersuci dan ibadah solat secara praktikal
4	KURSUS DETIK NIAGA	Program untuk memberi peluang kepada penerima bantuan berdikari dari segi ilmu perniagaan dan motivasi daripada ahli usahawan saudara kita yang Berjaya.
5	TAUTAN ILMU TENAGA PENGAJAR	Program untuk memberi ilmu dan pendedahan kepada pengajar saudara kita dan orang asli berkaitan metodologi pendidikan.
6	PERKADERAN DAKWAH	Program untuk memantapkan dan mengukuhkan ilmu pengetahuan pendakwah saudara kita dari segi akidah dan ibadah.
7	IFTAR RAMADHAN	Program bersama-sama untuk mendalami dan menghayati keindahan bulan ramadhan.
8	KURSUS PENULISAN JAWI	Kursus untuk memantapkan penulisan jawi dikalangan saudara kita.
9	SAMBUTAN HARI RAYA AIDILFITRI	Program bersama-sama untuk mendalami dan menghayati keindahan dalam menyambut keraian hari raya aidil fitri,
10	KURSUS INTENSIF HAJI	Kursus pemantapan dan pengukuhan ilmu pengetahuan berkaitan haji untuk saudara kita yang akan pergi menunaikan haji.
11	SEMINAR AHLI SUNNAH WALJAMAAH	Seminar sehari bersama-sama saudara kita untuk memantapkan dan mengukuhkan pengetahuan ilmu akidah ahli sunnah wal jamaah di kalangan saudara kita.

BIL	NAMA PROGRAM	HURAIAN
12	MIKHRAJ CINTA	Kursus untuk pasangan suami dan isteri untuk mendedahkan tanggungjawab dikalangan saudara kita.
13	LAWATAN UKHUWAH BSKK	Program untuk mengukuhkan dan mendedahkan konsep kerjasama dalam badan kebajikan saudara kita (BKSJ)
14	MUSAFIR MUALLAF	Program untuk memberi pengalaman dalam menghayati ajaran Islam berdasarkan sejarah-sejarah Islam.
15	PERNIKAHAN SAUDARA KITA BERAMAI-RAMAI	Program pernikahan yang dikumpulkan dikalangan saudara kita sebagai kaedah untuk memperkasakan perpaduan ummat dikalangan saudara kita.
16	PROGRAM SKUAD PRIHATIN	Program untuk membantu menyelesaikan permasalahan saudara kita mengikut keperluan semasa dengan kadar segera.
17	PROGRAM HARI KECEMERLANGAN SAUDARA KITA	Ujian penilaian dan penghargaan kepada pelajar saudara kita darul ukhuwah mengikut potensi dan tahap kemampuan mereka dalam mempelajari dan menghadiri kelas pengajian.
18	KURSUS TAHSIN QIRAATIL QURAN	Kursus pengukuhan pengetahuan dalam ilmu tajwid Al-Quran dikalangan saudara kita.